
ÅRSMELDING  2019 

SKIHYTTA 

 

1. Utvalgets sammensetning. 

 

Leder :  Anne-Lise Dybdahl 

Kasserer : Per Eggesvik 

Medlem : Kristin Tennes 

  

2. Formål : Utvalget har ansvar for forvaltning, drift og vedlikehold. 

 

3. Utnytting driftsåret : 

Skihytta har vært leid ut til eksterne leietakere  8  ganger i 2019.  Høsten -19 kunne vi 

ikke leie ut hytta pga trøbbel med vannet. 

Vinteren 2019  var Skihytta åpen for servering fra 19. januar  til 7. april. Det var ei god 

omsetning på kr 33.901,-   Langrenn hadde ei helg, mens turn og friidrett tok de 

resterende helger .  Vi takker. 

4. Økonomi :   Viser til eget regnskap. 

 

5. Møter / vedtak : 

 

Utvalget har ikke hatt noen formelle møter, men er jevnlig i kontakt pr telefon. 

Vi søkte Bodø Kommune om et driftstilskudd på kr 20.000,- , uten å høre noe fra 

dem. I   2020  kom svaret : kr 0,-   fra kommunen.  

 

       6.    Vedlikehold og investeringer / oppgradering _: 

Vannproblemer førte til at Per har vist utvalget hvor brønnen er. Vi var 3 damer og 

tømte brønnen, men så at dette krevde annen innsats. Per og Mjølkarli har etterpå 

gjort det samme, men vannkvalitet og særlig vanntrykket er så dårlig at hytta ikke 

kan brukes. Hele høsten har gått med til dette. 

 

7.   Utvalgets anbefalinger vedrørende neste års drift :   Vi anbefaler at det blir tatt 

kontakt med firma som kan bore ny brønn nær hytta. Slalomklubben har gjort det 



samme, og vi har fått navn på flere firmaer fra dem. Det vil koste ca 100.000,- og er helt 

nødvendig for videre bruk av Skihytta. Slalomklubben benyttet et firma fra Trøndelag, og 

var svært fornøyd med det arbeidet de gjorde. 

Fortsatt står ferdigstilling av kjøkkenet på agendaen, nye varmeovner i peisestua, nye 

toaletter nede i yttergangen, og ny dør nede.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anne-Lise Dybdahl                Per Eggesvik              Kristin Tennes  


